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Onderwerp     nieuwe besmettingen nerstenbedrijf

Na zorgvuldige lezing van het persbericht, de brief van 8 mei van de minister aan de 2e 
kamer en de voorlopige conclusies van de onderzoekers rijzen bij mij veel vragen. Een paar 
daarvan leg ik als raadsvragen aan u voor. 

1. Heeft de eigenaar van de bedrijven in Milheeze en De Mortel nog meer bedrijven op 
andere locaties?
2. De besmetting op het bedrijf in Deurne is vastgesteld na een melding van de 
Gezondheidsdienst voor dieren. Door wie is de gezondheidsdienst getipt? Door de eigenaar 
van dat bedrijf of door dierenartsen van dat bedrijf?
3. De besmetting van het bedrijf in De Mortel was niet gemeld maar is blijkbaar na een 
routinecontrole op dode dieren van dat bedrijf ontdekt! Waarom is niet direct na ontdekking 
van de besmetting op de bedrijven in Milheeze onderzoek gedaan bij het bedrijf van dezelfde 
eigenaar in De Mortel?
4. Tussen het ontstaan van het vermoeden van besmetting, het doen van de eerste test en 
het bekend worden van de uitslag van de 2e test ter bevestiging, het informeren van de 2e 
kamer en vervolgens het nemen van maatregelen om passanten (fietsers en voetgangers) te 
beschermen zitten meerdere dagen! Waarom neemt u uit voorzorg niet direct maatregelen 
zodra het vermoeden van besmetting gemeld is?
5. In de informatie naar kamerleden, raadsleden en burgers wordt steeds gesproken over 
aantallen volwassen dieren (Milheeze 15.000, De Mortel 8.000, Laarbeek 7.500 en Deurne 
1.500). Zijn dit de vergunde aantallen moederdieren? Klopt het dat in werkelijkheid er wellicht 
10 x zoveel dieren aanwezig zijn op de bedrijven?
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